

EEX raised maximum tradable price for European Power Futures

Dear Trading Participants,

Reacting to the latest developments in the European Power Derivatives markets, please note that EEX has increased the maximum price for order entry, trade matching and trade registration of Power Futures contracts within the T7 trading system to an amount of 3,000 EUR/MWh. For EEX GB Power Futures, the maximum price was increased to 3,000 GBP/MWh. The changes apply with immediate effect.

Please do not hesitate to contact us in case of any further questions.

Yours sincerely,

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

trading@eex.com

EEX erhöht den Maximalpreis für Strom Futures

Sehr geehrte Handelsteilnehmerinnen und Handelsteilnehmer,

als Reaktion auf die jüngsten Entwicklungen an den europäischen Stromderivate- Märkten hat die EEX den zulässigen Maximalpreis für Ordereingabe sowie Geschäftsabschlüsse – und registrierungen auf einen Betrag von 3.000 EUR/MWh im T7 Handelssystem erhöht. Für EEX GB Power Futures wurde der Höchstpreis auf 3.000 GBP/MWh erhöht. Die Änderungen gelten mit sofortiger Wirkung.

Für Fragen steht Ihnen die EEX-Market Operations gern zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

trading@eex.com